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Abstract (en)
[origin: JP2020060561A] To provide a mechanical digital display which is applicable to a wrist watch case in a conventional size and can achieve
the various display.SOLUTION: A digital display mechanism for displaying in an alphanumeric character segment the scale of the integer number
with an instantaneous value decided according to the output of the timepiece movement includes an uninterrupted display support body 3. The
uninterrupted display support body 3 is guided along a specific locus by guide means 5, driven in the at least one movement direction by drive
means, and includes at least a first display surface 6 and a second display surface 7 that are different from each other. Each of the first surface 6
and the second surface 7 forms only a portion of the alphanumeric character symbols, numbers or characters, and is constituted so as to be seen
by a user of a timepiece. Each uninterrupted display support body 3 is a sawtooth-like belt which is driven by a sawtooth-like pinion fitted to the
sawtooth shape of the belt, or a chain that is driven by a pinion fitted to a connection part of the ring of the chain.SELECTED DRAWING: Figure 11

Abstract (fr)
Mécanisme d'affichage digital (1) pour l'affichage alphanumérique par segments d'une grandeur entière dont la valeur instantanée est définie par
une sortie (52) d'un mouvement (50) d'horlogerie, comportant un support d'affichage continu (3) guidé selon une trajectoire (4) particulière par des
moyens de guidage (5) et entraîné dans au moins un sens de circulation par des moyens d'entraînement (2), comportant au moins une première
surface (6) et une deuxième surface (7) d'affichage différentes entre elles, chaque première surface (6) ou deuxième surface (7) ne constituant
qu'une partie d'un symbole alphanumérique, chiffre ou lettre, et agencées pour être visibles par un utilisateur de la pièce d'horlogerie (100), chaque
support d'affichage continu (3) étant, ou bien une courroie crantée (39) entraînée par un pignon cranté (390) complémentaire à son crantage, ou
bien une chaîne (30) entraînée par un pignon (28) complémentaire à l'articulation des maillons (38) de cette chaîne (30).
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